

Date: 2020/2/2 التاريخ  
Reference No: 23/31/ع.غ رقم اشاري

الإتحاد العام لغرف التجارة  
والصناعة والزراعة ليبيا  
GENERAL LIBYAN UNION OF CHAMBERS



## سعادة السيد / فوركان ميلينشيليار القنصل العام لقنصلية الجمهورية التركية - بمصراته

تحية طيبة،،،

إن العلاقات الليبية التركية كانت ومازالت علاقات تاريخية متميزة وقد ازدادت قوة بعد توقيع مذكرة التفاهم لترسيم الحدود البحرية والتعاون الأمني بين البلدين .

وفي إطار تفعيل الشراكة بين الشركات الليبية والشركات التركية وبالنظر إلى حجم التبادل التجاري بين البلدين ، وإلى ارتفاع قيمة الواردات الليبية من تركيا وازدياد حجم فرص الاستثمار في كافة المجالات.

فإن الإتحاد العام لغرف التجارة والصناعة والزراعة يؤكد على ضرورة إنشاء غرفة تجارية ليبية تركية مشتركة مع إتحاد غرف التجارة والصناعة بتركيا ، كما يعتزم بالتعاون مع الشركة الدولية لتنظيم المعارض والمؤتمرات وشركة ICF FAIRS&ORG تنظيم المنتدى الليبي التركي الأول بإسطنبول يومي ( 16-17 ) من شهر أبريل المقبل ليكون بداية لانطلاق جديدة للتعاون والشراكة بين رجال الأعمال في البلدين ، حيث من المتوقع مشاركة أكثر من 200 مشارك من مختلف المؤسسات والشركات العامة والخاصة في شتى المجالات ومن جميع أنحاء ليبيا .

لذا نأمل منكم التكرم بمخاطبة الجهات المختصة بدولة تركيا الشقيقة لتسهيل إنجاح التعاون والتكامل بين الغرف التجارية وكافة الأنشطة الاقتصادية التي تخدم مصلحة بلدينا الشقيقين.

يفتخر الإتحاد العام للغرف التجارية هذه الفرصة ليعرب لكم مجدداً عن فائق التقدير وعظيم الإمتنان.

والسلام عليكم

محمد عبد الكريم الرعيض

رئيس مجلس الإدارة



صورة إلى

الخطاب الع / ام / ال / دوري

ح. هـ / 02 / 2020 م



Scanned with  
CamScanner

Floor 8, Tripoli Tower 2 ,Sea Road, Tripoli, Libya | ليبيا | طرابلس 2, طرابلس  
هاتف : 1361 335 21 / 1362 335 21 | فاكس : (+218) 21 335 21  
E-mail : info@glucc.ly | بريد إلكتروني : website : www.glucc.ly موقع الإتحاد

**His Excellency. Mr. Gürkan Gürmeriçliler**

**Consul General of the Consulate of the Republic of Turkey – Misrata**

Greetings,

The Libyan-Turkish relations have been and continue to be distinguished as historical relations, and have grown stronger after the signing of the memorandum of understanding, that proposes the maritime boundary delimitation and security cooperation between the two countries.

**And within** the framework of activating the partnership between Libyan companies and Turkish companies, Considering the scale of trade between the two countries, in addition to that, the increase in the value of Libyan imports from Turkey, as well as the increase in the value of investment opportunities in all fields.

The General Union of Chambers of Commerce, Industry & Agriculture, emphasizes the need to establish a joint Libyan-Turkish Chamber of Commerce with the Union of Chamber of Commerce and Industry of Turkey, and plans in cooperation with the International Organization of Exhibitions and Conferences and **ICF (Fairs& ORG)** to organize the first Libyan-Turkish Forum in Istanbul on the (16th-17th) of April to be the beginning of a new start for cooperation and partnership between businessmen in the two countries, where more than 200 participants from various public and private institutions and companies from across Libya are expected to participate in different fields.

We **therefore** hope that you will kindly address the competent authorities of Turkey to facilitate the success of cooperation and integration between the Chambers of Commerce and all economic activities that serve the interests of our two brotherly countries.

The General Libyan Union of Chambers takes this opportunity to once again express our deepest appreciation and gratitude.

Regards,

**Mohamed Abdulkarin Alraid**

Chairman of the General Libyan Union of Chambers